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Zápis číslo 6/2023 
ze zasedání Sportovní komise Rady města Milevska dne 19.06.2023 

 
 
 
Přítomni:  MVDr. Lukáš Dolejš, Jaroslav Peták, Ing. Pavel Fleischmann, Luboš Pecháček, 

Hana Pipková 
 
Omluveni: Martin Novák 

 
Hosté:        Markéta Honzíková – místostarostka města Milevska, Ing. Eva Kalinová – 

referentka Odboru finančního MěÚ Milevsko               
 
 
Jednání komise řídil předseda komise MVDr. Lukáš Dolejš 
 
Program jednání: 

1. Uvítání 
2. Projednání změn v pravidlech dotačního programu Sport navržených Odborem 

finančním MěÚ Milevsko 
3. Různé 
4. Prezentace sportovního klubu TK Milevsko z. s. a prohlídka koupaliště. 

 
 
Průběh jednání 
 
Po úvodním přivítání hostů a všech přítomných členů komise předsedou MVDr. Dolejšem bylo 
konstatováno, že komise se sešla v usnášení schopném stavu. Vzhledem k časové vytíženosti 
přítomných hostů a předsedy komise byl upraven program jednání. Pan předseda následně 
předal slovo Ing. Evě Kalinové, referentce Odboru finančního MěÚ Milevsko, aby představila 
Městem Milevskem navrhované změny v pravidlech dotačního programu Sport. 
 
 
2. Projednání změn v pravidlech dotačního programu Sport navržených Odborem finančním 
MěÚ Milevsko 

Paní Ing. Eva Kalinová představila tři navrhované změny v pravidlech dotačního programu. 
Jednalo se o navýšení částky uznatelných nákladů na údržbu a drobné opravy majetku 
ve vlastnictví žadatele související s provozovanou sportovní činností na 40 tisíc Kč bez DPH 
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za příslušný kalendářní rok, dále o zrušení povinnosti označovat při vyúčtování originály všech 
účetních dokladů textem „Hrazeno z dotačního programu města Milevsko – Sport 2024“ 
a zrušení oblasti programu č. 2 podporující sportovních akce konané na území města Milevska 
určených pro veřejnost s tím, že alokované finanční prostředky a uznatelné náklady budou 
přesunuty do oblasti č. 1 Podpory systematického sportování mládeže.  

Po krátké diskuzi o navržených změnách pravidel dotačního programu Sport 2024 bylo 
navrženo toto usnesení komise: 

1. Sportovní komise souhlasí s navrhovanými změnami ze strany Města Milevska 
a doporučuje Radě města Milevska doporučit Zastupitelstvu města Milevska schválení 
pravidel dotačního programu Sport 2024 dle přílohy P1. 

PRO: MVDr. Lukáš Dolejš, Ing. Pavel Fleischmann, Luboš Pecháček, Jaroslav 
Peták, Hana Pipková 

Návrh byl přijat. Z usnesení vyplynula potřeba tvorby materiálu pro Radu města Milevska. 

Ze zasedání komise odešla paní Ing. Eva Kalinová. 

 
3. Různé 

Předseda komise informoval o vývoji ve věci nového člena sportovní komise. Dle jeho informací 
by na tuto funkci měl být stranou Doma navrhován pan Karel Kotrba. Poté se debatovalo 
o možnostech zástupců házené rozšířit řady sportovní komise. Bylo konstatováno, že zástupci 
házené by museli požádat o rozšíření komise, což je vzhledem k úsporným opatřením města 
nepravděpodobné, anebo jim bude poskytnuta možnost se zasedání sportovní komise zúčastnit 
jako host bez práva hlasování.  

Z důvodu rezignace MUDr. Martina Šimečka, jenž zastával funkci místopředsedy komise, bylo 
přistoupeno k volbě místopředsedy nového. Na tuto pozici byl jednomyslně navrhnut pan 
Jaroslav Peták, který funkci přijal.  

Na základě výše uvedeného bylo navrženo toto usnesení komise: 

1. Sportovní komise schvaluje volbu pana Jaroslava Petáka do funkce místopředsedy 
sportovní komise. 

PRO: MVDr. Lukáš Dolejš, Ing. Pavel Fleischmann, Luboš Pecháček, Hana 
Pipková 

ZDRŽEL SE:   Jaroslav Peták 

Návrh byl přijat. Z usnesení nevyplynula potřeba tvorby materiálu pro Radu města Milevska.  

Poté paní místostarostka přítomné informovala o úspěšném zažádání o dotaci na realizaci nové 
umělé trávy na fotbalovém hřišti a o průběhu prací na atletickém oválu. 
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Po tomto bodu z jednání komise odešla paní místostarostka Markéta Honzíková. 

4. Prezentace sportovního klubu TK Milevsko z. s. 

Slova se následně ujal pan Luboš Pecháček. Informoval o šíři členské základny i vývoji 
tenisového klubu jako takovém. Přítomným popsal tristní stav zázemí tenisového klubu, kdy 
konstatoval, že ze strany města bylo do tohoto areálu v minulých letech investováno minimum 
finančních prostředků. Klub, který byl založen v roce 1927, by si to dle názoru místních tenistů 
rozhodně zasloužil. Členům komise dále popsal průběh sportovní sezóny a turnaje, kterých se 
zdejší hráči pravidelně zúčastňují. Také dodal, že vzhledem k chybějícímu zázemí pro zimní 
přípravu je nutné využívat haly v Kvěchově a Petrovicích. Z akcí upozornil na Turnaj osobností, 
kterého by se letos měl zúčastnit například fotbalista Jan Koller a na turnaj Škoda Open. 
Následně členy provedl zázemím tenisových kurtů. 

Po tomto bodu z jednání komise odešel pan MVDr. Lukáš Dolejš. Řízení zasedání komise převzal 
pan místopředseda Jaroslav Peták. 

Zasedání komise bylo ukončeno prohlídkou zázemí koupaliště. Zaměstnankyní koupaliště paní 
Marcelou Čunátovou byly sportovní komisi podány informace o údržbě bazénů a umožněna 
prohlídka strojovny.  

Závěrem místopředseda komise poděkoval zbývajícím členům komise za účast a sdělil, že příští 
zasedání se bude konat v měsíci září. Pozvánka na zasedání bude členům komise a případným 
hostům zaslána v dostatečném předstihu. 

 

 

Zapsala: Ing. Lenka Džermanská 

 

   

MVDr. Lukáš Dolejš v. r. 
předseda Sportovní komise 
 
V Milevsku 19.06.2023 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


